
                                                                     

 

 

 
LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA  PÄÄTÖKSIÄ 1/2013 
 
Aika: Ke 9.1.2013 klo 17:30 
Paikka: LähiTapiola Areenan kokoushuone 
 
Läsnä: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 

Pekka Kesseli jäsen 
Irina Talvinen jäsen 
Sami Reunanen jäsen 
Toni Nurminen jäsen 
Teemu Kivinen jäsen 
Kimmo Rantasalo jäsen 
Tuula Koivula jäsen 
Leena Pietilä  jäsen, rahastonhoitaja  
Olli Rantala  varajäsen 
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 
Mari Topi-Hulmi sihteeri 

 
Poissa: Jarkko Littunen jäsen  

Mikko Leppämäki jäsen 
 Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö  

Päivi Luoma  nuorisovastaava 
 
 

 
Johtokunnan järjestäytyminen 

Johtokunta valitsi seuran varapuheenjohtajaksi Toni Nurmisen, sihteeriksi Mari Topi-Hulmin ja 
rahastonhoitajaksi Leena Pietilän. 

 
Seuran toimikuntien vetäjiksi valittiin: 

Joukkueenjohtajat: Pekka Kesseli 
Valmennus- ja koulutus: Tommi Pietiäinen 
Oheispalvelut: Irina Talvinen ja Merja Rantomaa 
Talous: Pekka Lehto 
Edustusjoukkue: Harri Mäkelä 
Yhteiskuntasuhteet ja markkinointi: Jarmo Sillanpää 
Luistelu-/kiekkokoulu: Tommi Pietiäinen 
Kausijulkaisu: Olli Rantala ja Sanna Marjamäki sekä varalla Teemu Kivinen 
Nuorisovastaava: Päivi Luoma 

 

Lisäksi sovittiin seuraavasta tehtävänjaosta: 

Ulkoinen tiedottaminen: Pekka Lehto 
Sisäinen tiedottaminen: Mari Topi-Hulmi 
Seuran toimistoasiat: Leena Pietilä 
Talous (budjetti, avustukset, veroilmoitus): Leena Pietilä 
Toimintasuunnitelman ja toimintakertomuksen laatiminen: Pekka Kesseli 



                                                                     

 

 

 
Kausijulkaisun talouden hoitaa Leena Pietilä 
Seuran dokumenttien ajan tasalla pitäminen: Tiia Iivonen ja Irina Talvinen 
Seuran jäsenrekisterin käyttäjätunnusten ja sähköpostiosoitteiden hallinnointi: Olli Rantala ja 
Tommi Pietiäinen 
Seuran jäsenrekisterin päivittäminen: Leena Pietilä ja Mari Topi-Hulmi 

 

Seuran talous 

Hallintokulukorvauksen toinen erä laskutetaan helmikuussa. Verottajalta ei ole vielä tullut 
päätöstä edellisen kauden verotuksesta. Myöskään ennakkoverolappuja ei ole vielä tullut. 

 

Välitilinpäätös 

Pekka Lehto esitteli seuran välitilinpäätöksen. Välitilinpäätöksestä puuttui Kärkiryhmän ja HC 
Lokin tiedot.  

 

Muut asiat 

Olli Rantala valokuvaa kokouksen päätteeksi ne johtokunnan jäsenet, joiden kuva puuttuu 
vielä nettisivuilta. 

Joukkueiden tulee pikaisesti valita kausijulkaisuvastaava. Olli Rantala kutsuu noin kahden 
viikon kuluttua kausijulkaisun aloituspalaverin koolle. Olli lähettää tietoa kokouksesta 
joukkueenjohtajille. Hän pyytää myös tarjouksen kausijulkaisun painattamisesta NewPrintiltä. 
Tuula Koivula pyytää tarjouksen tamperelaiselta painopaikalta. Forssa Printin tarjous on 
samansuuruinen kuin viime vuonna. Taittotyö teetetään Veijo Lieskivellä. 

Pekka Lehto ilmoitti, että Tunttuselta saatiin kangasmerkkejä käytettäväksi esim. 
vanhentuneen pienen sponsorimainoksen peittämiseen peliasuissa. Merkkejä voi kysellä 
Pekalta. 

Seuran jäsenrekisterin mukaan seurassa on 601 jäsenmaksun maksanutta jäsentä. 


